
Vänsterpartiet har konstaterat att samhällsutvecklingsnämnden under de snart två 

åren den nya majoriteten styrt kommunen fattat för många beslut som strider mot 

såväl Agenda 2030 som Parisavtalet. 

Det senaste är att besluta om att anlägga mer asfalterad yta i Knivsta centrum. 

Medan andra kommuner ökar antalet parker och bilfria centrumstråk så skapar 

Knivstas styre fler parkeringsplatser i centrala Knivsta. Förutom de tre stora 

parkeringarna som redan finns. 

Om vi ser till andelen skyddad natur, som naturreservat och andra skyddsformer 

visar SCB:s statistik att riket har 12 procent skyddad natur medan Knivsta ligger 

på blyga 3 procent. Näst sist i länet. 

Vid flera av de klimatfientliga besluten som styret presenterat är min uppfattning 

att många bygger mer på tyckanden än på forskning och fakta. Dessutom strider 

besluten mot vad som kommit fram i tidigare medborgardialoger, där 

Knivstaborna tagit ställning för gällande Trafikstrategi.  

Vid det senaste beslutet om p-platserna erkänner styret att de saknar analyser för 

risken av översvämningar. Då duger det inte med svar som att ”vi ska tänka på 

det i framtiden”.  

Naturvårdsverket skriver på sin webbplats följande: ”För att Sverige ska klara 

internationella åtaganden och uppnå miljömålen behöver fler land- och 

vattenområden långsiktigt formellt skydd.”  

Vänsterpartiet menar att Knivsta behöver fler parker och naturreservat före fler 

parkeringsplatser. 

 

Min fråga till Samhälssutvecklingsnämndens ordförande Mikael Rye-

Danjelsen är: 

Kommer kommunens styre att starta tillkomsten av en stadspark under 

mandatperioden? 
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